  ένας άκλιτος ονοματικός τύπος. Έχουν οι εξής χρόνοι: ενεστώτας – μέλλοντας –αόριστος – παρακείμενος. Το απαρέμφατο αορίστου δεν παίρνει αύξηση, ενώ του παρακειμένου , διατηρεί τον αναδιπλασιασμό.
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 ρηματικό επίθετο που παρουσιάζει τρία γένη και έχει αντίστοιχα τρεις καταλήξεις. Η μετοχή αορίστου δεν παίρνει αύξηση, ενώ του παρακειμένου διατηρεί τον αναδιπλασιασμό. Έχουν οι εξής χρόνοι: ενεστώτας – μέλλοντας –αόριστος – παρακείμενος.
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 Το αρσενικό και το ουδέτερο , κλίνεται κατά τη γ΄κλίση  και το θηλυκό κατά την α΄ κλίση. Η ονομαστική και κλητική ενικού έχουν την ίδια κατάληξη. Η μετοχή ενεστώτα και μέλλοντα , κλίνονται με τον ίδιο τρόπο.
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Μετοχή του ειμί: ων, ουσα, ον
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